



License No: 8 / SH

ترخيص رقم: 8 / ش

ترخيص باعتماد..... شركة فيرديل للخدمات البحرية (ذ.م.م)..... للقيام بالأعمال التالية

This is to certify **FAIRDEAL MARINE SERVICES LLC** to perform the following

1- معاينة وصيانة اطواق النجاة وجميع معدات السلامة التي يشترط تواجدها على ظهر السفن:

Inspection and maintenance of life buoys and all safety equipment that should be found on board vessels:

2- معاينة وصيانة الأنواع التالية من رماثات النجاة:

Inspection and maintenance of the following types of life rafts:

**RFD TOYO, DUARRY, SAMGONG,CUN HONG PAI, TOKUGAWA, YOULONG, CRV , HAINING , HUAXIANG DACHENG , LIFE SAVER**

صدر هذا الترخيص بموجب المادة (8) من قرار مجلس الوزراء (27) لسنة 2005

This license has been issued in compliance to article (8) of the cabinet decree No (27) of 2005

Date of Expiry: 12/04/2020

تاريخ الانتهاء: 2020/04/12

Receipt No : 190033018143

رقم الايصال : 190033018143

Receipt Date: 14/04/2019

تاريخ الايصال: 2019/04/14



مدير إدارة مراكز خدمة المتعاملين

**Director Customer Service Centers Department**



License No: 8 / SH

ترخيص رقم: 8 / ش

ترخيص باعتماد ..... شركة فيرديل للخدمات البحرية (ذ.م.م) ..... للقيام بالأعمال التالية

This is to certify **FAIRDEAL MARINE SERVICES LLC** to perform the following

1- معاينة وصيانة أدوات منع ومكافحة الحرائق على السفن من الأنواع التالية :

Inspection and maintenance of the following types of Fire Fighting Stations:

**Carbon dioxide high pressure system - Dry chemical/powder system - Fixed foam system - Water mist and sprinkler system - All types of portable fire fighting extinguishers - Fire detection and fire alarm system**

صدر هذا الترخيص بموجب المادة (8) من قرار مجلس الوزراء (27) لسنة 2005

This license has been issued in compliance to article (8) of the cabinet decree No (27) of 2005

Date of Expiry: 12/04/2020

تاريخ الانتهاء: 2020/04/12

Receipt No: 190033022232

رقم الايصال: 190033022232

Receipt Date: 14/04/2019

تاريخ الايصال: 2019/04/14



مدير إدارة مراكز خدمة المتعاملين

**Director Customer Service Centers Department**